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Referat af bestyrelsesmøde i Distrikt Fyn 
Virtuelt møde – 8. marts 2025 – kl. 10:00 

 
Deltagere: Jens, Jørn, Poul, Beata, Jørgen 
Afbud:  Ingen 
 
 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
Referatet fra sidste møde godkendtes med en enkelt præcisering.. 
 

2. Planlægning af generalforsamling 
Bridgehuset var reserveret til d. 2. maj, med start kl. 19:00, og formøde 
med en bid mad inden. 
 Det fremgik af det foreliggende materiale, at distriktet kunne stå uden 
bestyrelse efter den kommende generalforsamling, idet 
- Jens pga. helbredsmæssige problemer ikke ønskede genvalg, 
- Poul ønskede at stoppe, 
- Jørn og Beata ikke ønskede genvalg, 
- Jørgen, der siden sidste generalforsamling var blevet opereret for    
tarmkræft, og havde fået Stomi, mente han have alder og (mangel på) 
helbred til at stoppe, men gerne ville blive sin tid ud, for at hjælpe den 
kommende bestyrelse i gang. 
Det aftaltes, at Jørgen skulle spørge Grete Holm Nielsen, om hun kunne 
deltage, og ville påtage sig hvervet som dirigent (det vil hun godt)! 
 

3. Indkaldelse til generalforsamling 
Generalforsamlingen skal indkaldes med 4 ugers varsel så deadline for 
udsendelse og annoncering på hjemmesiden er d. 4. april. 
 
 

4. Ting, der skal være i orden til Generalforsamlingen 
Jørgen vil snarest få lavet en opdateret adresseliste (inkluderende 
Reinholdt Bridge, der er blevet overflyttet til distrikt Fyn), og sørger for at 
medlemstallet er ajourført. 
Poul oplyste, at regnskabet var hos revisor, og at godkendelse ville 
foreligge snarest. 
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5. Plan for hvad der skal ske, hvis der ikke kan vælges en 

bestyrelse? 
Diverse muligheder drøftedes, og Jens ville kontakte DBF, for at 
sikre, at juraen var på plads. 
 

6. Evt. andet 
Da den af forbundet varslede kontingentforhøjelse ville blive vedtaget på 
repræsentantskabsmødet – inden GF afholdtes – skulle der udsendes en 
orienteringsskrivelse til klubberne, så de også var orienterede, inden de 
fastsatte deres kontingent på den  årlige generalforsamling, der i mange 
klubber afholdtes inden distriktets generalforsamling. 
Jens ville udarbejde et udkast til udsendelse 
 

7. Næste videomøde 
Det aftaltes, at vi holdt næste (virtuelle) møde fredag d. 28. marts kl 
14:00.  
 

8. Eventuelt –  
Der var ingen punkter 
 
Mødet afsluttedes kl 11:00 
Jørgen Olsen 
 


